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TÍM REGULATORS 

Zápisnica č. 4 zo stretnutia 25.10.2010 
 
Autor zápisnice: Bc. Valéria Harvanová 
Čas stretnutia: 16:00 – 19:00 
Miesto stretnutia: Laboratórium C310  
 
Prítomní: 

Členovia: Bc. Valéria Harvanová,  
 Bc. Miroslav Babiš,  
 Bc. Maroš Ďuríček,  
 Bc. Martin Vojtko. 
Pedagogický vedúci: Ing. Mária Pohronská 
Hostia: Ing. Michal Tvarožek 

 
Moderátor stretnutia: Miroslav Babiš 
 
Zapisovateľ: Valéria Harvanová 

Úlohy z posledného stretnutia: 

Úloha 
Dátum 

zadania úlohy 
Termín splnenia 

úlohy 
Zodpovedný Stav 

Preklad webovej stránky do 
anglického jazyka 

18.10.2010 priebežne všetci  

Doplnenie informácií 
o pedagogickej vedúcej tímu 

Márií Pohronskej na web tímu 
18.10.2010 25.10.2010 Martin Vojtko  

Vyhotovenie finálnej podoby 
loga tímu 

18.10.2010 25.10.2010 Miroslav Babiš  

Výlet do Stupavy za účelom 
fotenia sa 

18.10.2010 zatiaľ neurčený všetci  

Spísanie doterajších tém 18.10.2010 25.10.2010 Miroslav Babiš  
Analýza operačného systému 

Windows CE 7.0 
18.10.2010 priebežne všetci  

Analýza vývojového nástroja 
eBox-3310A-MSJK 

18.10.2010 priebežne všetci  

Nasadenie nástroja Redmine 18.10.2010 25.10.2010 
Valéria 

Harvanová 
 

Analýza kandidáta na tému 
Imagine Cup 

18.10.2010 25.10.2010 všetci  

 

Priebeh stretnutia: 
• Logo tímu máme špecifikované, v elektronickej podobe zatiaľ nie je. Dorieši M. 

Babiš.  
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• M. Pohronská zabezpečila priestor pre virtuálny stroj s verejnou IP adresou. V. 
Harvanová na ňom nakonfigurovala Redmine, ktorý budeme používať pre podporu 
tímovej práce. 

• M. Babiš a M. Ďuríček prezentovali výsledky prieskumu Windows CE 7.0 
• V. Harvanová prezentovala výsledky prieskumu produktov eBox a najmä eBox 

3310A-MSJK. 
• M. Vojtko ďalej upravoval webovú stránku tímu. 
• Počas stretnutia prišiel po predošlom pozvaní M. Pohronskou hosť Michal Tvarožek. 
• M. Pohronská nás upozornila na možnosť podania žiadosti o grant eTalent spoločnosti 

Tatra Banka. Premyslíme si, či by finančný grant bol pre nás prínosný a podľa toho 
pripravíme alebo nepripravíme písomnú žiadosť. 

• Na základe individuálnej analýzy problematiky, ktorú sme minulý týždeň určili ako 
najlepšieho kandidáta, sme vybrali tému projektu, ktorý budeme realizovať. Jedná sa 
o environmentálnu tému. Bližšie sme špecifikovali okruh, ktorým sa chceme zaoberať 
a ďalej budeme analyzovať problematiku týkajúcu sa danej oblasti. 

• Identifikovali sme ďaľšie potrebné úlohy. 
 

Úlohy do ďalšieho stretnutia: 

Úloha 
Dátum zadania 

úlohy 
Termín 

splnenia úlohy 
Zodpovedný 

Preklad webovej stránky do 
anglického jazyka 

18.10.2010 priebežne všetci 

Vyhotovenie finálnej podoby 
loga tímu 

18.10.2010 3.11.2010 Miroslav Babiš 

Výlet do Stupavy za účelom 
fotenia sa 

18.10.2010 zatiaľ neurčený všetci 

Spísanie doterajších tém 18.10.2010 3.10.2010 Miroslav Babiš 
Premyslieť si či potrebujeme 

finančný grant 
25.10.2010 priebežne všetci 

Plnenie čiastkových úloh 
špecifikovaných 

v Redmine/Issues 
25.10.2010 3.11.2010 všetci 

 

Ďalšie poznámky: 
 Moderátor ďalšieho stretnutia: Valéria Harvanová 
 Zapisovateľ na ďalšom stretnutí: Martin Vojtko 

 


